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RG.0012.8.2015 

 

Protokół Nr 8/15 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 14 września 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1302 a zakończyła o 1504. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w 

chwili otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4). Lista 

obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji w głosowaniu – 4 głosy 

„za” (brak radnego Edwarda Wermińskiego). 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag – 4 głosy 

„za”. 

 

Ad.IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zamiaru włączenia Gminnego 

Przedszkola Publicznego w Radomyślu nad Sanem do Zespołu Szkół w 

Radomyślu nad Sanem przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie (dołączył radny Edward Wermiński). 

 

Ad.IV/2/3. 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj przedstawiła          

2 projekty uchwał w sprawie  zbycia nieruchomości stanowiących własność 

Gminy usytuowanych w m. Nowiny. 
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W głosowaniu jednocześnie obydwa projekty zostały pozytywnie zaopiniowane 

– 5 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia woli członkostwa Gminy 

Radomyśl nad Sanem w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Rybacka Puszczy 

Sandomierskiej” z siedzibą w Nowej Dębie w okresie programowania 2014-

2020 przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników sądowych przedstawił inspektor ds. obsługi Rady 

Gminy Piotr Chodur. 

Do składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników Komisja 

zaproponowała radnego Dariusza Smolarka, który wyraził zgodę na pełnienie tej 

funkcji. 

Projekt uchwały wraz zaproponowaną kandydaturą do składu zespołu 

opiniującego uzyskał pozytywną opinię Komisji w głosowaniu – 4 głosy „za”, 1 

„wstrzymujący”. 

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

radnych przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Po analizie wysokości diet Komisja zaproponowała  następujące propozycje 

wysokości diet dla radnych: 

 

1). Dieta dla radnych  za udział w sesji. 

Zgłoszono 2 propozycje: 

1 propozycja – 250 zł – w głosowaniu – 4 głosy „za”. 

2 propozycja – 300 zł – w głosowaniu – 1 głos „za”. 

Przyjęto 250 zł. 

 

2) Dieta dla przewodniczących  stałych i doraźnych  komisji   rady gminy  za 

udział   w posiedzeniach komisji. 

Zgłoszono 2 propozycje: 

1 propozycja – 200 zł – w głosowaniu – 1 głos „za”. 

2 propozycja – 250 zł – w głosowaniu – 4 głosy „za”. 

Przyjęto 250 zł. 

 

3). Dieta dla zastępców przewodniczących stałych i doraźnych komisji rady 

gminy w przypadku prowadzenia komisji. 

Zgłoszono 2 propozycje: 

1 propozycja – 220 zł – w głosowaniu – 4 głosy „za”. 
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2 propozycja – 200 zł – w głosowaniu – 1 głos „za”. 

Przyjęto 220 zł. 

 

4) Dieta dla członków komisji stałych oraz komisji doraźnych za udział w 

posiedzeniach komisji. 

Zgłoszono 1 propozycję – 200 zł  - w glosowaniu – 5 głosów „za”. 

Przyjęto 200 zł. 

Projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami diet został pozytywnie 

zaopiniowany  w głosowaniu – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad.IV/7.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy omówiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska.  

Komisja przyjęła następujące stawki diet dla Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy: 

- za udział w sesji w kwocie 300 zł,  

- w przypadku prowadzenia sesji 450 zł. 

Powyższe propozycje zostały przyjęte w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/8.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła 

i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisja w toku analizy ustaliła następujące propozycje składników 

wynagrodzenia Wójta: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 5500 zł. 

 

2). Dodatek funkcyjny – 1800 zł. 

 

3). Dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 1825 zł. 

 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1100 zł. 

 

Razem wynagrodzenie Wójta – 10.225 zł. 

 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został w całości 

pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Przed przystąpieniem do rozpatrzenia kolejnego projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu Kierownik Zespołu Infrastruktury 

Technicznej Izabeli Szałaj, która poinformowała, że do gminy wpłynął wniosek 

Kół Łowieckich działających na terenie gminy i Ligi Obrony Kraju o dzierżawę 

części działki o powierzchni ok. 1ha położonej nieopodal oczyszczalni ścieków 
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w Radomyślu. Dzierżawa wydana byłaby na 10 lat. Na wydzierżawionym 

terenie, usytuowanym z dala do zabudowań,  wnioskujący zamierzają 

wybudować strzelnicę, pozyskując środki na ten cel z funduszy unijnych. 

Pewien wkład własny, jako partner,  wniosłaby też gmina. P. Izabela Szałaj 

zwróciła się o wydanie opinii Komisji w twej sprawie. 

Komisja po rozpatrzeniu sprawy pozytywnie zaopiniowała złożony wniosek  w 

głosowaniu – 5 głosów „za”.  

 

Ad.IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad.IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2015 

rok przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia 

konsultacji dotyczących nadania sołectwom: Wola Rzeczycka, Dąbrowa 

Rzeczycka oraz części sołectwa Rzeczyca Długa statusu obszaru ochrony 

uzdrowiskowej omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie (brak radnego Edwarda Wermińskiego). 

 

Ad. V. 

Spraw bieżących i wolnych wniosków nie zgłoszono.  
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 

 
 


